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Schuck Dávid
Elnök

Sziasztok! 
Schuck Dávid vagyok, a Budapesti Műsza-

ki és Gazdaságtudományi Egyetem Közle-
kedésmérnöki és Járműmérnöki Kar elsőéves 
mesterszakos Járműmérnök hallgatója. A Hall-
gatói Képviseletben két éve tevékenykedem, el-
nökként másfél évig volt szerencsém vezetni a 
társaságot. Az idei Időközi Tisztújító Szavazáson 
már nem indulok képviseleti posztért, elérkezett 
az ideje, hogy átadjam a stafétabotot a fiatalabb 
generációnak. 

Ahogyan azt fentebb említettem, képviselői 
pályafutásomat 2021. októberében kezdtem 
Közéleti felelősként, majd 2022. márciusában a 
képviselet elnöki teendői váltak a mindennap-
jaim szerves részévé.  Az akkor átvett képvise-
let lendülete addigra szinte teljesen elfogyott. 
Irányítani több mint lehetetlen feladatnak tűnt, 
azonban véleményem szerint megfelelően sik-
erült helyt állnom, a hallgatói érdekek nem csök-
kentek. Szerencsére soron következett a májusi 
éves tisztújító szavazás, ahol hivatalosan is elnök-
ké választott a kari hallgatóság, melyet ezúton 
is szeretnék megköszönni. Azon a tisztújításon 
egy merőben fiatal, kevés tapasztalattal ren-
delkező képviselet alakult. Azonban ez kicsit sem 
jelentette azt, hogy bármiben sérültek volna az 
érdekképviseletek, inkább ellenkezőleg. Sikerült 
egy olyan képviseletet felállítani, ami hatalmas 
potenciállal és teljesítési vággyal rendelkezett, és 
természetesen még most is rendelkezik. 

Az elején a csapatkohézió kialakítása volt az 
elsődleges cél, melyet úgy tudtunk elérni, hogy 
ne csak egy „munkakapcsolat”-ként tekintsünk 

egymásra, hanem barátként is. Ebben sokat segített 
a képviselők közötti relatív kis korkülönbség, a 
szervezett csapatépítők és a különböző hétvégék 
összessége. Az elején kiemelt célként szerepelt 
előttem, hogy egy olyan képviselet szolgálja a kari 
hallgatóság érdekeit, amelyhez mernek az érde-
keltek a problémáikkal fordulni, és azokra meg-
felelő megoldást is kapnak, így javítva a szervezet 
külső megítélését. 

Pályafutásom során számos belső cserélődés-
sel kellett megbirkóznom, a frissen megválasz-
tott képviselők az új lendülettel együtt mindig 
új kihívásokat hoztak magukkal. Az ezekkel járó 
tudásátadásokra mindig igyekeztem a legnagyobb 
figyelmet fordítani, hogy a hallgatóság többi része 
ne érezzen semmifajta visszaesést a feladatok 
végrehajtásában. Az elmúlt két év alatt több tu-
cat kiváló emberrel tevékenykedhettem együtt, 
akik véleményem szerint egytől egyig rengeteget 
hozzátettek a Hallgatói Képviselet korántsem 
kevés tudásához. Reményeim szerint ez a teljes 
hallgatóság számára is realizálható a mai napig. 
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A mindennapi tevékenységektől eltekintve 
számos olyan dolgot sikerült véghez vinnünk, 
ami merőben javították a folyamatok kezelését, 
illetve a külső megítélést. Azt gondolom, sikerült 
egy olyan közvetlen kapcsolatot kialakítani a 
hallgatósággal, amire az elmúlt években nem volt 
példa. Elnökségem alatt végig a nyitottságé és az 
átláthatóságé volt a főszerep. Természetesen van 
még hely ezt fejleszteni, úgy gondolom hogy a so-
ron következő vezetés is mindent meg fog tenni 
a nem csak hasonló, de jobb folytatás érdekében 
is. A belső folyamatokat tekintve mindvégig ig-
yekeztem az összes projektet úgy menedzselni, 
hogy az azt közvetlenül lebonyolító képviselő 
társam minél jobban magáénak érezze. A kez-
detektől fogva és a mai napig bezárólag annak a 
híve vagyok, hogy a pozitív visszajelzés minden 
folyamat mozgatórugója. Bármekkora akadály is 
adódott előttünk, mindig igyekeztem az emberi 
oldalát is megfogni a dolognak, ezzel támogatva a 
minél eredményesebb cél elérését. 

Jelen beszámolómban nem célom, hogy konk-
rét tevékenységek és projektek részletezésével 
szaporítsam a szavakat. Aki ismer, tudja hogy 
mennyit áldoztam a közös munka sikerességéért. 
Az elnökként eltöltött másfél év rengeteg feladat-
tal és kihívással volt tűzdelve, ezek megoldására 
a soron következő elnökséget kötelességem 
felkészíteni. Természetesen az utóbbi hónapokban 
az erről szóló tudásátadásé volt a főszerep, ami-
hez mandátumom megszűnése után is bármikor 
rendelkezésre fogok állni. Sajnos az említett fe-
ladatok erősen limitálták erőforrásaimat, és még 
akad néhány olyan elvégzendő projekt, amiben 
még segíteni tervezem a következő Képviseletet. 
Ezek közül az egyik legfontosabb a már meg-
kezdett Szervezeti és Működési Szabályzat ak-
tív felülvizsgálata és teljes mértékű átdolgozása. 
Célunk egy modern, frissített, a hallgatóság ig-
ényeihez illeszkedő keretszabályzat megalkotása, 
amely a következő években kérdés nélkül képes 
lesz megállni a helyét. Továbbá kiemelt célom, 

és ha fogalmazhat így álmom, egy új, biztos jogi 
alapokon nyugvó hallgatói egyesület létrehozá-
sa, amellyel képesek lehetünk külső támogatások 
fogadására, ezzel segítve a kari közélet minél jobb 
felvirágoztatását. 

A hallgatóság ügyeitől elkanyarodva, 
véleményem szerint sikerült a kari vezetéssel 
egy erős bizalmon alapuló viszonyt kialakítani. 
Elnökségem kezdetén az egyeztetések mondhat-
ni nehezen jöttek létre, számos alkalommal volt 
érezhető, hogy igenis bizonyítanunk kell szakmai 
megfelelésünket egy-egy témákban. Mára azon-
ban ez teljesen megváltozott, a napi szintű kisebb, 
illetve a heti rendszeres személyes egyeztetések is 
azt tükrözik, hogy a dékáni vezetés partnerként 
tekint a hallgatóságra. A megszerzett tapasztala-
tok alapján ezt a kapcsolatot tartom az egyik leg-
fontosabb értéknek, ha a kari hallgatóság képvise-
leréről beszélünk. 

A kari specifikus dolgoktól kitekintve, egye-
temi szinten is mindig igyekeztem a saját érde-
keinket véghez vinni. A többi kari képviseleti el-
nökkel kialakítottunk egy olyan viszonyt, amely 
közösen viszi előre az egyetemi polgárok min-
dennapjait. Számos olyan értekezleten és fóru-
mon vettem részt az elmúlt időszakban, melyek 
jelentősen befolyásolták az egyetemi mindennap-
okat. Ezekből a lehetőségekhez mérten mindig ig-
yekeztem aktívan kivenni a részem. A hallgatóság 
nagy része tisztában van a jelenlegi helyzettel 
és hangulattal, ennek kezelése összegyetemi sz-
inten mindennapjaink részévé váltak. Mindvé-
gig kötelességünkként tekintettünk arra, hogy 
minél pontosabban és nyitottabban informáljuk 
hallgatóinkat a kialakult szféráról. Ennek egyik 
kicsúcsosodása az októberben tartott tájékoz-
tató fórum volt, amit igyekeztem a lehető legjobb 
felkészültséggel előadni, válaszolni minden kriti-
kus kérdésre. Természetesen az ehhez kapcsolódó 
folyamatok nem szakadtak meg, a soron követ-
kező elnökség szintén maximálisan ki fogja venni 
mindenből a részét. 
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Mandátumom közelgő végeztével vissza-
tekintve a teljes képre, boldogság és büszkeség 
tölt el, hogy a nagymúltú Közlekkari Halllgatói 
Képviseletet vezethettem. Megtisztelő érzés volt 
másfél évvel átvenni a stafétabotot, és most ug-
yan olyan bizalommal adom is át, mikor szólít az 
ipar hivatása. 

Végezetül szeretném megköszönni minden 
képviselőtársamnak az alázatos, szabadidőt nem 
kímélő, kiemelkedő munkáját, akikkel az elmúlt 
időszakban együtt dolgozhattam. Szeretném 
megköszönni azt a rengeteg élményt amit együtt 
szereztünk, egyetemi tanulmányaimat teljesen 
más színben tüntetik fel. Személyesen rengeteget 
fejlődtem, olyan készségeket sikerült elsajátí-
tanom, amiket magabiztosan tudok az élet más 
területein hasznosítani. Számos olyan baráti 
kapcsolattal gazdagodtam, amik merőben túlmu-
tatnak a képviselet adta légkörön. A soron követ-
kező új képviseletnek kívánok sikerekben gazdag 
időszakot, találják meg minden feladatban a 
közös fejlődés lehetőségét, és öregbítsék tovább 
az eddig megszerzett szakmai hírnevet!

Köszönöm, hogy az előző két év folyamán 
bizalmat szavaztatok nekem és a KJK Hallgatói 
Képviselője lehettem! 

Schuck Dávid



5

Lőrincz Hajna Réka
Oktatási és Tanulmányi felelős

Sziasztok!
Lőrincz Hajna Réka vagyok, jelenleg 

negyedéves járműmérnök hallgató. 2022. má-
jusában lettem a Hallgatói Képviselet tagja, mint 
Oktatási és tanulmányi felelős.

Már elsőéves koromban is érdekesnek 
találtam a Hallgatói képviseletnek ezt a posztját, 
így 2021. decemberében jelentkeztem az Oktatá-
si Bizottságba. A következő félévben elkezdtem 
bele látni, mind a HK, mind pedig az oktatási 
pozícióba. Ezalatt a félév alatt sokat tanulhat-
tam és segíthettem az akkori képviselőnek, Tari 
Balázsnak, aki a képviselői poszt átvétele után is 
segítségemre volt az első időszakban.

Az első nagyobb kihívás már rögtön az első 
napokban jelentkezett, ugyanis egy teljesen 
összekuszálódott, ütközésekkel tűzdelt, már ki-
hirdetett vizsgaidőszakkal találtam magam sze-
mbe. A „tűzoltás” következtében sok minden 
javult, de teljesen nem sikerült elhárítani az üt-
közéseket. Abban a helyzetben sikeresnek ítéltem 
meg a probléma megoldását, de éreztem, hogy ez 
a jövőben nem igazán maradhat így, mert túl sok 
problémát okoz az oktatónak és a hallgatóknak is. 
A nyár folyamán dolgoztam ki a megoldást erre a 
problémára Dr. Mészáros Ferenc Oktatási Dékán-
helyettes Úr jóváhagyása és támogatása mellett. 
Ez a rendszer 2022. decemberében egészen jól 
vizsgázott, így jelenleg is használjuk a jelen félévi 
vizsgák előzetes szűrésére. 

A nyár folyamán részt vettem különféle 
továbbképző táborokban és a Gólyatáborban 
is. Nagyon sok pozitív tapasztalattal gazdagod-
tam azalatt a pár nap alatt, amit eltöltöttem ott, 

mint szervező. Ezzel párhuzamosan, a nyár fol-
yamán igyekeztem megreformálni a zh naptár 
elkészítésének gondolatmenetét és céljait annak 
jegyében, hogy a hallgatók már az első oktatási 
héten egyben tudják látni a félévük beosztását a 
zh-k szempontjából. Tapasztalatom szerint, ez-
zel nem csak a hallgatóknak, de az oktatóknak is 
könnyebb lett, hogy ők is már az első órán ki tud-
ják hirdetni a végleges időpontot.

Az újabb kihívás már nyár végén jelentkezett 
a tárgyfelvételnél, rengetegen kerestetek a leg-
különfélébb órarendi, Neptunos problémákkal. 
Igyekeztem ezt lereagálni, amilyen gyorsan csak 
tudtam és továbbítani a kéréseket a tanszékek és 
Mikus Eszter, oktatásszervező felé, hogy biztosan 
mindenki fel tudja venni a tantárgyait a megado-
tt tárgyfelvételi időszakban. Ezúton is szeretném 
megköszönni a bizalmatokat irányomba és bíz-
tatlak Titeket, hogy továbbra is merjetek keresni 
bátran, bizalommal!

A félév során igyekeztem mindig a legjobb 
tudásom szerint segíteni az esetlegesen felm-
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erülő kérdések és problémák tekintetében. 
Kérések, kérdések esetén maximálisan igyekez-
tem megbeszélni az oktatói oldallal a felmerült 
problémákat, hogy mindkét félnek kedvező és 
hasznos legyen.

Az eddig leírt projekteken túl foglalkoztam 
különféle hallgatói kérdőívek elkészítésével és 
azok kiértékelésével, valamint nem csak a kari, de 
az EHK által koordinált projektem is részt vettem, 
mint az EHK Külső Oktatási Bizottságának tagja. 
Itt az egyik legnagyobb projektünk volt például a 
TVSz módosítás, melynek egy újabb átvizsgálása 
jelenleg is folyamatban van.

A tavaszi félév végén és a nyár folyamán több 
tantárgyról és kérdésről is kérdőív formájában 
kérdeztünk meg Titeket, ezeket kiértékelve mind-
ent megtettem, hogy a válaszaitokat tolmácsoljam 
az oktatók és a kari vezetőség felé. Reményeim 
szerint a jövőben folytatódik a hasonló kérdőívek 
készítése és még nagyon sok tantárgyról és 
kérdésről mondhatjátok el a véleményeteket.

Úgy vélem az elmúlt 1.5 év alatt én magam is 
sokat kaptam és tanultam a betöltött poszttól és 
a képviselő társaimtól. Sikerült új ismeretségekre, 
barátokra szert tenni, valamit személyes ado-
ttságaimat fejleszteni, kipróbálni egy új, 1.5 éve 
még ismeretlen területen. 

Lőrincz Hajna Réka
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Dallos Bálint
Rendezvényfelelős

Sziasztok!
Dallos Bálint vagyok, az előző év a Közle-

kedésmérnöki és Járműmérnöki Kar Hallgatói 
Képviseletének rendezvényfelelős tagja. Man-
dátumom 2022 decemberében kezdtem, mely 
előtt a Rendezvényszervező Bizottságban te-
vékenykedtem. Aktív képviselői időszakom alatt 
történt események, tapasztalások nagyban hozzá-
járultak, hogy végzésem alkalmával kellemes 
visszatekintéssel hagyjam el a Közlekkart.

Rendezvényfelelősi pályafutásom még az előző 
Időközi Tisztújító Hallgatói Fórum előtt kezdett 
megalapozódni. Elődöm, Délceg Petra átadta 
nekem a félév utolsó Sörpong Bajnokságának 
szervezését és lebonyolítását, mely során az ak-
kori Bizottság nagy segítségemre volt. A ta-
pasztalatnak és a gördülékeny közös munkának 
köszönhetően egy sikeres eseményt tudhattunk 
a hátunk mögött. A 2022-es év Kari Bálja során 
már közelebbről figyelhettem a szervezés hát-
terét. Ízelítőként szolgált a további rendezvé-
nyszervezés során alkalmazott praktikáknak el-
sajátításához. 

Az első nagy kari rendezvény, melyen fősze-
rvezőként vettem részt, a 40. Kari Napok volt. Az 
esemény előtt mélyvíznek éreztem a főszervezői 
létet, hiszen akkor még Kari Napokat csak egyet 
láttam, azt sem szervezőként. Felkészülés során 
nagy segítséget kaptam a képviselet tapasztaltabb 
tagjaitól, valamint idősebb közélőktől. A nagy 
tavaszi rendezvény megtanította, hogy mennyire 
fontos egy felkészült, magabiztos szervezői gárda. 
A csapat naprakészen tartása és a helyes kommu-
nikáció fenntartása nélkülözhetetlen. 

A Kari Napok a félév közepén megrendezés-
re kerülő, leghosszabb tavaszi esemény. A ko-
rábbiaktól eltérve a 40. KN öt napon át tartott. 
Sűrített programok, a szokványostól eltérő napi 
felbontással, néhol szükségszerű újítással. A pro-
gramterv összeállítása során igyekeztem a koráb-
bi tapasztalatokra alapozni. Utólagos értékelés 
szerint, mind a fiatalabbak, mind az idősebb ko-
rosztály véleménye szerint egy színvonalas kari 
rendezvényt sikerült véghez vinnie a csapatnak. 
Általánosan elmondható, hogy a résztvevők és új 
évfolyamok szórakozási szokásait egyre nehezebb 
lekövetni, amellett, hogy a kari hagyományoknak 
is eleget tegyünk.

A tavaszi félév során több kisebb kollégiumi 
rendezvényt tudhatok a hátam mögött. Teljesen 
általános csütörtöki rendezvénynek számítanak 
már a Sörpong Bajnokságok. Mondhatni már ru-
tinszerű a szervezés és a helyszíni koordinálás is. 
Természetesen az állítás nem mindig állja meg a 
helyét, mivel nincs két egyforma rendezvény. A 
legtöbb kérdéses eset a rendezvény során alakul 
ki, melyek gyors megoldást igényelnek.



Ezen problémák a Bizottság talpraesettségének 
és tapasztaltságának köszönhetően könnyen meg 
tudnak oldódni.

Újításnak tekinthetjük, hogy a Sörpongok 
bővültek a Bográcskör helyszíni szolgáltatásaival, 
mely jellemzően hot-dog árusításban testesült 
meg. Mára elmondható, hogy vattacukor vásárlá-
sa is elérhető a résztvevő vendégek számára. 
Nem elhanyagolható újdonság a tematikus Sör-
pong Bajnokság ötlete. A beöltözött résztvevők 
megszínesítették a már megszokott rendezvény. 
Szervezőként elmondhatom, hogy a jelmezes es-
eményt sokkal érdekfeszítőbb volt koordinálni, 
mint a mezei bajnokságokat.

Kisebb rendezések közé sorolható a Tanszéki 
Vetélkedő, mely egy gyors szervezés követően egy 
jó hangulatú eseményt hozott maga után. Öröm-
mel szerveztem, hiszen egyes tanszékek oktatói 
részéről kiemelkedő volt az érdeklődés a már rég 
meg nem tartott rendezvény iránt. 

Mandátumom alatt Mentor Gárda szervezte 
rendezvényeken is segédkeztem, természetesen 
a Rendezvényszervező Bizottsággal kiegészülve. 
A tavaszi félév során Ragó Bernadett volt, majd 
utódja Somodi Barnabás lett a Tankör- és Után-
pótlásfelelős képviselő. Úgy gondolom, hogy 
bizottságvezetői feladataimat elláttam a velük 
végzett közös munkáim során. Ide sorolhatom 
a Kocsmatúrákat, Csatabárd ki- és elásást, az Is-
merd Meg Városod vetélkedőt és a Regisztrációs 
hetet.

A legnagyobb szabású rendezvényszervező 
és mentor tevékenység egy egyetemi év során 
a Gólyatábor. Kiemelkedő előkészületet és he-
lyszíni jelenlétet igényel. Kora nyári időszakban 
elkezdődött a mentorok felvételije. Itt megem-
líteném, hogy a Rendezvényszervező Bizottság 
ekkor már teljes volt. A két bizottság a nyár fol-
yamán egy továbbképző hétvégén vett részt, 
ahol szekciók keretein belül felkészítettük őket a 
legáltalánosabbtól, a legszélsőségesebb gólyatábo-

ri helyzetig. A felkészülés és az előkészületi 
munkákban a képviselet tagjai az enyém, illetve a 
társszervező, Kovács Gréta segítségére voltak. 

Úgy gondolom, és ezt maga a tábor is bizonyít-
ja, hogy a szervezők kihozták önmagukból a le-
hető legjobb formájukat. Főszervezői szemmel 
visszatekintve sikeres tábort zárhattunk, pusztán 
abból kiindulva, hogy minden résztvevőt, aki idő 
előtt hagyta el a tábort, megkérdeztünk, hogy 
miért hagyja el az eseményt, valamint mi volt a 
legjobb és a legrosszabb élménye. Összességé-
ben minden táborelhagyóra igaz, hogy egyéb 
elfoglaltság miatt hagyta el a tábort és őszintén 
meg tudtak nevezni akár több legjobb élményt. 
Rossz élményre szinte nem is tettek említést. 

A Gólyatábort követte a Regisztrációs hét, 
melynek kollégiumunk adott helyszínt. Vissza-
tekintve majdnem, de lehet, hogy fárasztóbb is 
volt mint a GT. A szervezők előtt szintén le a kal-
appal, hiszen minden nap végig jelen lenni a pro-
gramokon nem kis erőfeszítés.

Az elmúlt tanévben a képviselet delegált tag-
ja voltam a Járműmérnöki Szakbizottságnak. 
Remélem, hogy a rendszeresen tartott ülések 
során sikerült közelíteni az járműmérnöki szakot 
egy hallgatóbarátabb, színvonalasabb képzés 
felé.

Hallgatói képviselőként részt vettem minden 
Egyetemi Hallgatói Képviselet által szervezett 
továbbképző programon. Az őszi, illetve tavaszi 
továbbképző hétvégék, valamint a nyári EHK tá-
bor nagyban hozzájárultak képviselői fejlődésem-
hez. Elősegítették a hatékonyabb munkavégzést 
és a jobb kommunikációs készséget. Mindig 
hasznos volt más Karok képviseletétől hallani, 
hogy ők milyen gyakorlati megvalósításokat al-
kalmaznak a rendezvények terén. 

Hallgattam gazdasági és szponzorkeresési 
szekciókat is, de számomra a leghasznosabb a 
bizottság vezetőit tudnám említeni.



Szeretnék kitérni itt a bizottságvezetés terén 
nyert tapasztalataimra, miszerint megtanulhat-
tam, hogy nem is olyan egyszerű egy csoportot 
mindig hatékonyan és egységesen vezetni. Oda-
figyelést igényel minden bizottsági tag és mindig 
a vezető kell a legyen a legnaprakészebb. Minden 
információ, még ha sokszor magától is értetődő, 
nem feltétlen egyértelmű mindenkinek. Mindig 
minden szervezési menetről szükséges tájékoz-
tatni a szervezői gárdát, hiszen csak így érhető el a 
felkészültségük a rendezvény idejére. Vezetőként 
a program előtti munkálatok a hangsúlyosabbak. 
Ha az előfeladatok és a felkészülés kellően hatásos 
volt, akkor az meglátszódik az esemény ideje alatt 
is. A jól felkészített, minden információval ellátott 
szervező képes csak az önálló munkavégzésre.

Véleményem szerint sikerült fejlődnöm 
a Rendezvényszervezői Bizottság üléseinek 
vezetésében. Bármennyire is jó kapcsolata van a 
bizottságvezetőnek a tagokkal, muszáj megtar-
tani egy szükséges fegyelmet az ülések és rendez-
vények során. Úgy vélem ezt mandátumom során 
sikerült elérnem és ezt a készséget hasznosítani 
tudom majd a szakmámban is. Nem elhanyagol-
ható képviselői tulajdonság a felelősségvállalás. 
Minden döntés után felelősséggel tartozik a sze-
rvező. 

Köszönök mindent, amit a képviselői léttől 
kaptam. Minden jó élményt és közös emléket. 
Remélem, hogy a megalakuló képviselet legalább 
olyan jó hangulatú lesz, mint amilyenben én te-
vékenykedhettem. A KJK közéletére mindig úgy 
fogok tekinteni, mint egy helyre, ahova mindig 
visszajárhatok.

Üdvözlettel,

Dallos Bálint
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Ispán Tamás
Juttatási-térítési felelős

Sziasztok! 
Ispán Tamás vagyok, a BME Közle-

kedésmérnöki és Járműmérnöki Karának 
negyedéves légi közlekedésmérnök hallgatója. A 
Hallgatói Képviseletben 2021. októbere óta látom 
el a juttatási – térítési poszt feladatait, továbbá 
2022. májusa óta a Képviselet Elnökhelyettese 
vagyok.

Tekintettel arra, hogy az idei májusi Tisztújítón 
való indulásomkor már rendelkeztem másfél év 
tapasztalattal, az azóta eltelt időszak tökéletes le-
hetőséget adott arra, hogy a megszerzett tudásom 
kamatoztatni tudjam a HÖK-rendszerben. Úgy 
vélem, hogy a kötelező, posztomhoz kötődő fela-
datokon kívül számos további segítséget tudtam 
nyújtani mind az EHK szervezeteinek (Külső 
Szociális Bizottság - KSZB, illetve Külső Pályázati 
Bizottság - KPB), mind a KJK Hallgatói Képvise-
letének is.

Elnökhelyettesként igyekeztem odafigyelni 
a Képviseletet érintő belső folyamatokra, illetve 
magára a Képviseletre is. Az Elnökkel együtt 
mindig is igyekeztünk megteremteni a megfelelő 
belső kohéziót. Véleményem szerint ez a külön-
böző csapatépítő programok és hétvégék foly-
amán sikerült is. A Tisztújító óta - igen gyorsan 
- sikerült kialakítanunk egy együttműködő, jó 
hangulatú csapatot. 

Természetesen a posztom állandónak mond-
ható feladatait is el kellett látnom. Elmondhatom, 
hogy sikeresen és zökkenőmentesen lezártuk a 
közösségi ösztöndíj előző időszakát. Szeptember 
végén a tanulmányi ösztöndíj osztás is teljesült, 
negatív hallgatói visszajelzés nélkül. Tavaly a 

pályázati kiírások terén, a MŰEPER rendszerre 
való átállás miatt a folyamat akkor nagyon el-
húzódott és sok komplikációt okozott. A sok be-
lefektetett energia azonban meghozta gyümölcsét, 
mivel idén már teljesen zökkenőmentesen sik-
erült elkészíteni a kiírásokat, a tavalyiak alapján. 
A közösségi ösztöndíj pontrendszerére azon-
ban ráfért már egy nagyobb frissítés, melyet a 
körvezetők segítségével meg is valósítottunk.

A Tisztújító után egy igen nagy feladat várt 
rám, hiszen a KDJB elnökeként szükséges volt 
felkészítenem a Bizottságot az elkövetkezendő 
szociális időszakra. Legnagyobb örömömre több 
új jelentkező is volt a régiek mellett, rájuk ig-
yekeztem minél több időt és energiát fordítani. 
Úgy vélem, ez sikerült, hiszen mindannyian 
sikeres bírálói vizsgát tettek és aktívan segítet-
ték a KDJB munkáját az időszakban. Minél több 
előbírált pályázatot kívánok nekik a jövőben!

Sikeresen lezajlott a nyári szociális pályázási 
időszak is, melyek alatt továbbra is a KJK nyújtot-
ta az egyik teljesítményt a karok között a muta-



Végezetül, szeretném megköszönni azt, amit 
az előző két évben kaptam a Hallgatói Képviselet-
től. Rengeteget fejlődtem, nagyon sok készséget 
sajátíthattam el, megtanultam csapatban, illetve 
egyedül dolgozni is. Nagyon sok kapcsolatot tud-
tam kialakítani és sok barátot szerezni. A kari és 
egyetemi szintű csapatépítő és továbbképző hét-
végék folyamán pedig rengeteg sok jó élményt 
szerezhettem, melyeket sosem fogok elfelejteni. 
Köszönöm szépen a sok szép emléket minden 
Hallgatói Képviselőnek, akivel megismerkedhet-
tem és együtt dolgozhattam.

Köszönöm, hogy az előző két év folyamán bi-
zalmat szavaztatok számomra és a KJK Hallgatói 
Képviselője lehettem!

 Ispán Tamás
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Pánczél Viktória
Kommunikációfelelős

Sziasztok!
Pánczél Viktória vagyok harmadéves logiszti-

kai mérnök hallgató. Már gólyaként is hatalmas 
érdeklődést mutattam a karon folyó közösségi te-
vékenységek és közösségi élet iránt, így második 
félévemben egy nagyot ugorva jelentkeztem 
Tanácskozási Jogú Tagnak. Volt három hónapom 
tapasztalni, hogy a Hallgatói Képviselet milyen 
témákban segíti a hallgatók életét, problémáit.

Ezek a hónapok abban is segítettek, hogy rá-
jöjjek mivel is szeretnék igazán foglalkozni, mint 
mandátumos tag. 2022 májusában a Kari Tisztú-
jító Szavazáson három ember közül engem

választottak a diákok, mint Kommunikációfe-
lelős és azóta is töretlenül igyekszem a posz-
tomhoz kapcsolódó feladatokat kivételesen 
elvégezni.

A Képviseletem elején rengeteg nehézséggel 
kellett szembe néznem, de idővel, ahogy

tanultam bele a dolgokba egyre könnyebben 
vettem az akadályokat. Rendszeresen vezetem 
a KJK HÖK Instagram és Facebook oldalt, val-
amint a karunk honlapjára is már én szerkesz-
tem meg a fontosabb híreket. A bejegyzéseknél 
próbáltam figyelni a feltűnőségre és hogy a

hallgatók átláthatóbban találják meg a 
számukra fontos dolgokat. Ennek eredménye egy 
kari sablon kép, amin egyértelműen látszik miről 
is szól a poszt. A heti hírlevélbe is olyan

anyagokat és cikkeket teszek közzé, amik biz-
tosan a diákok segítségére lehet.

Mandátumom során többször is hirdettem 
PR Bizottság tagfelvételt, a legutóbbi alkalom-

mal igen szép számban jelentkeztek a hallgatók. 
Az új tagokkal a megalakulás óta folyamatosan 
szponzorokat keresünk és mindenki a maximu-
mon teljesít. Ez a lelkesedésük mellett annak is 
köszönhető, hogy folyamatosan tartottam velük a 
kapcsolatot az aktualitásokról és

igyekeztem egyéb kisebb projektekbe is bev-
onni őket. Több cégtől sikerült tárgybéli

nyereményeket szereznünk, amik fel-
használásra kerültek a Gólyabálon, Gólyatanác-
son és a Tanszéki vetélkedőn is.

Mandátumom elején egy olyan szponzorral 
tartottam a kapcsolatot, aki anyagi támogatást 
nyújt a karunknak a nagyobb rendezvényekre. 
Mostanra ez a szám három cégre növekedett, 
ami nagyban befolyásolta a kari eseményeink 
minőségét.

Erasmus felelősként sikerült végre a nemz-
etközi dékánhelyettessel együtt bírálni az idei 
beérkező pályázatokat.



Ez a feladat az utóbbi években sajnos elmaradt, 
ezért kifejezetten nagy mérföldkőnek találom a 
mandátumos pályafutásom során.

Az eddigi Képviseletben töltött időm alatt a 
feladatom elvégzése mellett sikerült fejleszten-
em saját készségeimet is és jobban megértettem 
a munkám fontosságát. Úgy gondolom, hogy lel-
kes és megbízható tagokkal voltam körülvéve és a 
következő időszakra

Sok sikert kívánok az új mandátumos tagok-
nak, valamint azoknak, akik továbbra is folytatják 
a Képviseleti pályafutásukat!

Pánczél Viktória


